
Seniorbofællesskabet Hjorteparken 
Bestyrelsesmøde nr.: 13 

  
Dato: 10. marts 2020   Sted: Fælleshuset   kl.: 19:00 
 
Til stede: Lars Schnoor (LS), Erik Larsen (EL), Glennie Krøyer (GK), Arne Ziegler (AZ) og Susanne 

Esberg (SE) 
Suppleanter: Jette Muxoll (JM) 
Referent: EL 
Afbud:  Karin Toft-Christensen (KTC) 
Gæst:  Malene Engholm, OK-Bolig (ME) 
 

 
Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
Dagsoden godkendt 

 
2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde 

Ingen bemærkninger 
 

3. Orientering fra formand 
OG-bestyrelsesmøde 

- Vejsyn skal gennemføres på Korsbjergvænge sammen med teknikkere fra 
Kommunen. OG mener der er sket skade på vejen ifm vores bebyggelse og ønsker 
måske at gøre krav mod os. LS har dog orienteret om, at det er vores 
Entreprenør, de skal rette henvendelse til, såfremt de har krav de vil gøre 
gældende 

- Der er ingen restancer til OG og de overholder budgettet for 2020 
- Colas har fremsendt tilbud omkring asfaltering i området – LS kan ikke vurdere et 

sådan tilbud – LS forslår at vi også indhenter tilbud fra andre og mindre 
leverandører 

- OG har nu rettet henvendelse til et ekspert-firma, som de har bedt om at vurdere 
opgaverne 

- OG søger efter en ny ”gratis” web-master 
- Der afholdes Generalforsamling i OG den 20. maj 2020 kl. 19 
- Regnskabet blev godkendt i OG’s bestyrelse – 2020 budgettet blev godkendt – 

dog stiger kontingentet til kr. 2.000,00 pr. husstand. 
- Der overføres kr. 200.000,00 fra driften til Vejfonden 
- Såfremt der skal opsættes lade-standere i området er det op til den enkelte 

grundejerforening at gøre dette 
- Naturlegepladsen skal ændres fra flis-belægning til græs m.m. 

 



Regnskabsmøde med OK-Bolig den 31. marts 2020 kl. 14:30 
- Regnskab for 2019 fremsendes til formanden en uge før dette møde 
- Der afholdes Afdelingsmøde den 14. april 2020 kl. 19:00 – der udsendes 

dagsorden til dette møde senest den 17. marts 2020 
 

Opfølgning på TEMA-møde den 25. februar 2020 med OK-Fonden 
- Godt med en gennemgang af Vision 
- Vigtigt at vi alle deltager i et ”Forpligtende Fællesskab” 

 
Besøg af Seniorbofællesskabet Præstefælledvej, Tårnby 

- 43 bofæller fra Præstefælledvej besøgte os sammen med 2 repræsentanter fra 
OK-Fonden. 

- Tårnby Kommune har beholdt 25% af anvisningsretten 
- De er i et meget tidligt forløb og har endnu ikke dannet en bestyrelse 

 
Indkøb – Kontering 

- Punktet tages op senere 
 

Orientering fra WEB-gruppen 
- WEB-gruppen har udarbejdet et skriv, som tages op på det næste møde i WEB-

gruppen. Det omhandler ansvar-områder inden for hele vores hjemmeside, 
herunder både den interne og eksterne hjemmeside 

 
4. Orientering fra bestyrelsesmedlemmer 

Status på vores Beboerkonto 
- Status er nu kr. 29.647,84 – status er GOD 

Renovation 
- Intet nyt – glæder os dog over, at vi nu har fået sat skydelåger i skurerne og at de 

er blevet dækket til i underkanten, så de ser pænere ud 
 

5. Sager til behandling 
Vedligeholdelsesreglement v/ME, OK-Bolig 

- Forslag til Vedligeholdelsesreglement er uddelt til alle bestyrelsesmedlemmer 
inden mødet 

- Lejeren er sat i fokus i reglementet, hvilket vi mener er godt 
- Det er boligselskabet, som gennemfører syn ifm flytning – administrator kan 

tages med i den forbindelse 
- ME kan også syne boliger – hun har bl.a. undervist OK-Fondens viceværter i 

dette. Der kan indgås aftale med OK-Bolig omkring syn, hvis vi ikke selv ønsker at 
gennemføre dette 

- Syn foregår via en fast skabelon, som udfyldes og underskrives af både 
boligselskabet og fraflytter efterfølgende 

- Bestyrelsen gennemgik forslaget og en række rettelser/ændringer/tilføjelser blev 
aftalt – AZ færdiggør nu reglementet og udsender det til bestyrelsesmedlemmer 
igen. 



- ME forslog bestyrelsen, at vi overvejer at købe en såkaldt ”Håndværkercylinder”, 
som kan sættes i døren ifm med fraflytning fra en bolig. Dette betyder, at vi så 
kan udlevere nøgler til denne ”Håndværkercylinder” og på den måde begrænse 
adgang til boligen i istandsættelsesperioden – dette overvejer bestyrelsen og så 
tager vi punktet op igen på et senere tidspunkt. 

 
Bytte bolig -ledige boliger v/ME, OK-Bolig 

- ME orienterede omkring reglerne for ”Bytte bolig” og forretningsgang, når der 
kommer ledige boliger i vores bofællesskab 

- Proceduren omkring ledige boliger er fastlagt – det er i første omgang 
bestyrelsen der træffer beslutning omkring tildeling af en ledig bolig, efter en 
række kriterier, hvis der er interne bofæller som ønsker at overtage en ledig bolig 
i bofællesskabet. Når en sådan procedure er gennemført overgår sagen til 
Visitationsudvalget, som efterfølgende finder nye lejere til boligen. 

- Der skal være muligheder for at ”Bytte bolig” – reglerne herfor fremgår af Loven 
om almene boliger 

- Der må ikke være restancer ifm ”Bytte bolig” og der må ikke have været 
restancer i hele lejeforløbet. 

- ”Bytte bolig” betragtes som en fraflytning og ny indflytning – der skal betales 
fuldt indskud i den nye bolig og man skal fraflytte sin bolig 14 dage før udløb af 
opsigelsesperioden, da boligen skal istandsættes 

 
Afdelingsmøde/regnskabsmøde – planlægning af 

- Der afholdes regnskabsmøde mellem OK-Bolig og bestyrelsen den 31. marts 2020 
kl. 14:30 i Fælleshuset 

- Regnskabet bliver fremsendt fra OK-Bolig senest 8 dage før dette møde 
- Der indkaldes til Afdelingsmøde den 14. april 2020 kl. 19:00 i Fælleshuset. Her 

skal regnskabet for 2019 endeligt godkendes. Dagsoden til dette møde 
fremsendes senest den 17. marts 2020.03.11 

 
Forretningsorden for Fællesskabet 

- Der var udsendt en forslag til Forretningsorden for Fællesskabet til bestyrelsen 
inden mødet. 

- Denne blev gennemgået og der blev vedtaget et par smårettelser. Dokumentet 
bliver nu færdiggjort af EL og udsendes til endelig godkendelse hos 
bestyrelsesmedlemmerne snarest muligt. Efterfølgende skal Forretningsordenen 
endeligt godkendes på et Fællesmøde snarest muligt 

 
Adgang til DPlay i Fælleshuset 

- Vi skal have adgang til DPlay i Fælleshuset. Til dette skal vi bruge en PC. 
Bestyrelsen besluttede derfor, at der nu indkøbes en PC med diverse udstyr til 
Fælleshuset. Vi er ved at have et behov for, at Fælleshuset selv har en PC, således 
at vi kan tilbyde interne som eksterne, at få adgang til f.eks. PowerPoint og Word. 
EL sørger for at finde den rigtige PC og bestiller den til levering snarest muligt. 

-  



6. Evt. 
JM har igennem længere tid forsøgt at få Skousen i Værløse til at levere en ekstra kurv til 
opvaskemaskinen i vores Køkken. På den måde, kan vi bedre klare opvasken af f.eks. glas 
m.m. Skousen reagerer dog ikke på vores henvendelser. JM forsøger én gang mere og hvis 
ikke der sker noget, findes der en anden leverandør. 
 
Mosegrisene huserer stadigt på skråningerne mellem Fælleshuset og søen. Vi kommer til at 
holde ukrudtet ned på skråningen og derfor har Udeudvalget brug for en ”Buskrydder med 
motor” – Udeudvalget fremsender snarest muligt ansøgning til bestyrelsen omkring denne 
investering. 
 
Der bliver plantet frugttræer i ”lunden” i slutningen af marts måned. Samtidig hermed 
forsøger Udeudvalget at få indkøbt bl.a. påskelinjer, som skal plantes på skråningen 
mellem Fælleshuset og søen. Dette vil også være med til at holde mosegrisene væk – det 
bryder sig ikke om lugten af påskelinjer 
 
 
Næste bestyrelsesmøde afholdes den 12. maj 2020 kl. 19:00 i Fælleshuset 


